
                                            P r o t o k ó ł   Nr XX/2008

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 14 sierpnia 2008r. w godz. od 900 do 1025.

  I.  Otwarcie.
              Otwarcia sesji o godz. 900 dokonał  Przewodniczący Rady Czesław Moch witając:
Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, radnego Rady Powiatu, a zarazem
dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych, dyrektorów szkół podstawowych,
gimnazjów i przedszkola, przedstawiciela Policji, radnych i sołtysów oraz redaktorów
Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Listy obecności: radnych, sołtysów  i zaproszonych gości stanowią załączniki do
protokołu.
Na sesję nie przybyła dyrektor Szkoły Podstawowej w Sławoszewie i dyrektor Gimnazjum
w Woli Książęcej.
Radny Krzysztof Szyszka przybył na sesję po punkcie pierwszym porządku obrad.
Radny Jerzy Szymczak przybył na sesję w trakcie realizacji punktu 4 porządku obrad.
Sołtys Maria Łuczak przybyła w trakcie omawiania punktu  6 porządku obrad.
Radny Czesław Smoliński opuścił  salę obrad po omówieniu punktu 10 porządku obrad.
             Po otwarciu sesji Wójt Gminy wręczył dyrektorowi Przedszkola Publicznego w
Kotlinie akt powierzenia stanowiska dyrektora na kolejne 5 lat.

 II.  Przedstawienie porządku obrad.
             Przewodniczący Rady wnioskował o uzupełnienie  porządku obrad  o rozpatrzenie
uchwały w sprawie uznania skargi za nieuzasadnioną.
Za uzupełnieniem porządku obrad głosowało 14 radnych.
Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego  Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie od XIX

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Przyjęcie informacji  z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008 roku .
8. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Publicznej

za I półrocze 2008 roku.
9. Przyjęcie informacji z zakresu umorzonych należności pieniężnych do których nie

stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, odroczenia terminu spłaty
należności  albo rozłożenia płatności na raty za I półrocze 2008 roku.

10. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu

Gminy  na rok 2008.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
14. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został  14 głosami za.
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   ad.3 Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy.

             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię o treści  protokołu  z XIX sesji Rady Gminy  wnioskując o jego przyjęcie.
Poddany pod głosowanie protokół z XIX sesji przyjęty został jednogłośnie.

 ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
             Interpelacje i zapytania zgłoszone przez  radnych:
Radny Szczepan Szymczak:
- pytał - dlaczego autobusy podmiejskie  kierowane są przez Kotlin, a nie przez
      Magnuszewice?
- wnioskował o ustawienie tablic z numerami domów w Magnuszewicach.
- Radny Zdzisław Wodniczak wnioskował o usunięcie śmieci znajdujących się przy

drodze Kotlin - Twardów.

 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XIX
sesji .
               Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym: uczestniczył
w zakończeniu roku szkolnego w Gimnazjum i w Szkole Podstawowej w Kotlinie, wraz z
przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Rady Gminy uczestniczył w podsumowaniu
kontroli jaką przeprowadziła w Urzędzie Gminy Regionalna Izba Obrachunkowa w
Poznaniu. Ocena  jaka wystawiła RIO jest dobra.
Przewodniczący spotkał się w Parzewie z harcerzami 5 drużyny ze Sławoszewa i Kotlina.
Uczestniczył również w spotkaniu  z Marszałkiem Województwa i Starostą  Pleszewskim
w sprawie zalewu  na Lutyni zorganizowanym w Urzędzie Gminy w Dobrzycy
Poza tym brał udział w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję i posiedzenia komisji
Rady, które odbyły się przed sesją.
Informację złożoną przez Przewodniczącego przyjęto  bez uwag.

 ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
uchwał Rady.
              Sprawozdanie z realizacji uchwał i o wydanych zarządzeniach przedstawione
przez Wójta  stanowi załącznik do protokołu.
Następnie Wójt  poinformował Radę:
- o wydanym orzeczeniu Sądu Okręgowego w Kaliszu dotyczącym sporu pomiędzy

przedsiębiorstwem "SAN-BUD" z Kalisza, a Gminą o dopłatę różnicy podatku VAT,
które to orzeczenie jest korzystne dla Gminy,

- o podpisanym akcie notarialnym na sprzedaż ok. 50m2 gruntów położonych w Kotlinie
Krzysztofowi Kaźmierczakowi,

- o przetargu na sprzedaż działki w Parzewie, z tym, że działka nie została sprzedana,
bowiem oferent nie podniósł ceny wywoławczej,

- o odbytym spotkaniu z właścicielem firmy "PAULA' w Parzewie nt. rozwiązania
gospodarki ściekowej, która to firma będzie szukała rozwiązań w tym zakresie dla
siebie,

- o spotkaniu w Urzędzie Gminy w Dobrzycy w sprawie budowy zbiornika wodnego na
Lutyni i deklaracji przekazania 30 tys. zł z budżetu Gminy na to zadanie,

- o podpisaniu umowy na wykonanie sanitariatów  przy świetlicy w Twardowie,
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- o projekcie porozumienia międzygminnego 16  gmin w sprawie powierzenia Gminie

Jarocin zadania p.n. "Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem  systemu
gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych porozumieniem  wraz z
budową zakładu zagospodarowania odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach z
ewentualnymi punktami przeładunkowymi,

- o planowanej budowie  zakładu zagospodarowania odpadów  z siedziba w
Witaszyczkach, z ewentualnymi punktami przeładunkowymi. W sprawie tej zawarte
zostanie porozumienie pomiędzy 17 gminami.

- o podsumowaniu kontroli Urzędu Gminy przeprowadzonej przez Regionalną Izbę
Obrachunkową w Poznaniu,

- o odbytym przetargu na sprzedaż nieruchomości - cegielni w Kotlinie, którą nabył
Piotr Gadomski na działalność gospodarczą. W rejonie tym Gmina posiada jeszcze
staw na który zostanie przygotowany projekt uchwały na jego sprzedaż Gminnemu
Związkowi Wędkarskiemu w Kotlinie.

- o odbytym odbiorze technicznym ulicy Reymonta,
- o rozpisaniu przetargów na budowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej na ul.

Słonecznej oraz na budowę chodnika w Racendowie i drogi w Kurcewie.
Radny Szymendera pytał co będzie ze studnią znajdującą się na terenie cegielni.
Wójt odpowiedział, że studnia jest własnością Koła Wędkarskiego w Kotlinie, które
nabyło ja od Krotoszyńskich Zakładów Ceramiki Budowlanej w Krotoszynie.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

   ad.7 Przyjęcie informacji z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008r.
                 Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji Rady o
przedstawienie opinii dotyczących:  wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008r.,
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki, informacji z zakresu
umorzonych należności pieniężnych do których nie stosuje się przepisów ustawy -
Ordynacja podatkowa, odroczenia terminu spłaty należności albo rozłożenia płatności na
raty za I półrocze 2008 roku, które to tematy szczegółowo omówione zostały na
posiedzeniach komisji.
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała przedstawił pozytywną opinię dotyczącą
wykonania budżetu, wykonania planu finansowego Biblioteki, kontroli placówek
oświatowych oraz projektów uchwał jakie są w porządku  obrad Rady.
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów przedstawił
pozytywną opinię dotyczącą: wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008r., wykonania
planu finansowego Biblioteki, informacji z zakresu umorzeń należności pieniężnych  do
których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa oraz projektów uchwał
jakie są w porządku obrad Rady.
Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008 roku przyjęta została bez
uwag.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

      ad.8 Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Publicznej
za I półrocze 2008r.
             Informacja stanowiąca załącznik do protokołu przyjęta została bez uwag.
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 ad.9 Przyjęcie informacji z zakresu umorzonych należności pieniężnych do których nie

stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, odroczenia terminu spłaty
należności albo rozłożenia płatności na raty za I półrocze 2008 roku.
                 Informację stanowiącą załącznik do protokołu przedstawił Wójt Gminy.
Informacja została przyjęta bez uwag.

 ad.10 Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.
                 Przewodniczący Rady poinformował, że temat przygotowania szkół do nowego
roku szkolnego omówiony był na posiedzeniach komisji Rady, a stan obiektów szkolnych
na miejscu  sprawdzony był przez członków Komisji Oświaty w dniu wczorajszym. Pewne
prace są jeszcze do zrobienia ale jak przypuszczał Przewodniczący zostaną wykonane  i
szkoły będą w pełni przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego.
Następnie dyrektorzy szkół kolejno przedstawiali informacje o przygotowaniu placówki
przez siebie kierowanej :
1) Gimnazjum w Kotlinie  - dyr. Karwat.

Radny Szyszka pytał - czy indywidualne nauczanie odbywać się będzie w domu ?
Dyrektor odpowiedziała, że tak.

2) Gimnazjum i Szkoła Podstawowa w Woli Książęcej - dyr. Tomaszewska,
3) Szkoła Podstawowa w Kotlinie - dyr. Orpel,
4) Szkoła Podstawowa w Magnuszewicach - dyr. Siudzińska,
5) Przedszkole  w Kotlinie - dyr. Krawczyk.
Do informacji  złożonych przez dyrektorów nie wniesiono uwag.
Informacje stanowią załączniki do protokołu.
Ogłoszenie 5 minutowej przerwy.
Po przerwie na sesję nie powrócił radny Czesław Smoliński, który wcześniej
usprawiedliwił swoją nieobecność w dalszej części obrad.

 ad.11  Rozpatrzenie projektów uchwał.
                  Przewodniczący odczytał kolejno projekty uchwał poddając je pod głosowanie:
1) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2008 rok.

Uchwała Nr XX/86/2008 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
2) w sprawie uznania skargi za nieuzasadnioną.

Skarga złożona została na Wójta Gminy, a dotyczyła  nieprzyjęcia  wniosku o zwrot
podatku  akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do
produkcji rolnej od gruntów położonych na terenie gminy Kotlin.
Nieprzyjęcie wniosku o zwrot podatku spowodowane zostało mylną interpretacją
przepisów prawnych dokonanych przez instytucje szkolące pracowników gmin.
Skarżący rolnik nie poniesie z tego tytułu straty, bowiem będzie mógł  złożyć wniosek
w miesiącu wrześniu i skorzysta wówczas z całorocznego limitu.
Uchwała Nr XX/87/2008 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
Radny Szyszka pytał - czy uchwały numerowane są prawidłowo, bowiem obie noszą nr
XX?
Przewodniczący Rady odpowiedział, że jest to numer sesji, a  numer uchwały
nanoszony jest po jej podjęciu.
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.12 Wolne głosy i wnioski.
                Wnioski zgłosili:
Sołtys wsi Wyszki Mieczysław Stefania  wnioskował o :
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- remont chodnika przy drodze Wyszki - Magnuszewice na długości komisu,
- uwzględnienie w budżecie Gminy na 2009 rok budowy drogi Wyszki Góry.
Sołtys wsi Twardów Marian Żurek wnioskował o naprawę drogi w Twardowie:
- w stronę cmentarza, gdzie jest pęknięcie nawierzchni na całej szerokości jezdni oraz o
      ścięcie pobocza przy tej drodze,
- w stronę remizy strażackiej,
- w kierunku Woli Książęcej.
Sołtys informował, że Zarząd Dróg nie dokonał kontroli dróg powiatowych na wiosnę, o
co wnioskował.

 ad.13 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
            sesji.

           Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone w dniu dzisiejszym Wójt
wyjaśniał:
- MPK Jarocin wychodzi z obsługą poza Jarocin. Jedna linia uruchomiona będzie przez

Wyszki do Racendowa przez Sławoszew.  Wniosek o to, aby linia ta przechodziła
przez Magnuszewice jest słuszny, z tym, że wydłużenie linii spowoduje wzrost ceny
biletów i trzeba brać to pod uwagę.  Prezes MPK jest otwarty na wszelkie rozmowy.

- śmieci na drodze Twardów - Kotlin zostaną uprzątnięte, mogło to mieć miejsce
wieczorem albo wcześnie rano. Przeszło 90% mieszkańców ma zawarte umowy na
wywóz odpadów i nie wiadomo skąd biorą się śmieci w rowach.

- o naprawę chodnika w Wyszkach Gmina wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych w
Jarocinie,

- wniosek o budowę drogi Wyszki Góry, to wniosek do nowego budżetu,
- o naprawę dróg powiatowych skierowane zostanie pismo do Zarządu Dróg

Powiatowych,
- tabliczki z numerami domów  ma Gmina rozrysowane we wszystkich wsiach, z tym, że

nie są jeszcze zamówione, bowiem np. w Magnuszewicach i w innych
miejscowościach także muszą być tabliczki  i podtabliczki, które zostaną zamówione
po dopracowaniu.

              Odpowiadając na  interpelacje i wnioski zgłoszone na sesji poprzedniej Wójt
odpowiedział:
- studzienki kanalizacyjne na ul. Kołłątaja zostały przykryte,
- droga przez Nową Wieś w Sławoszewie nie została jeszcze naprawiona,
- na ul. Teodorowskiej przestawiono tablicę miejscowości Kotlin i już obejmuje ul.

Teodorowską jako teren zabudowany,
- kanalizacja w Magnuszewicach czeka na środki europejskie,
- na boisko sportowe w Magnuszewicach jest w tej chwili opracowywana dokumentacja,
- opracowano dokumentację na rozbudowę Domu Strażaka w Kotlinie i jest już gotowe

pozwolenie na rozbudowę,
- w wykaszaniu rowów wieś Twardów jest najlepiej traktowana,
- sprawy zgłaszane na sesjach załatwiane są tak jak to jest możliwe.
                Sołtys Łuczak odniosła się do sprawy kursów autobusowych MPK informując,
że rozmawiała z pracownikiem Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego i Magnuszewice są
pominięte. Prezes MPK jest jak najbardziej przychylny, z tym, że należy wystąpić z
wnioskiem, a najlepiej gdyby wystąpiła Gmina.
Radny Wodniczak  zastanawiał się, czy lepiej puścić pusty autobus krótszą trasą czy pełny
dłuższą i wydłużyć trasę do Tarzec  i  Marszewa.
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Wójt zabierając głos pytał - skoro pracownik MPK przyjechał do pani sołtys, wyszedł z
inicjatywą, to po co ma  występować Gmina, czy po to żeby Gmina dopłacała?
Zdaniem Wójta MPK uruchamiając kursy do Sławoszewa i Racendowa  zrobiło to na
własne ryzyko i odpowiedzialność, a podpowiadanie żeby wystąpiła Gmina jest zwykłą
jak to określił "podpuchą".
Radny Jerzy Szymczak powiedział, że uruchomiona linia ma być linia samofinansującą.

 ad.14  Zamknięcie obrad.
       Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady o godz. 1025 zamknął XX
sesję Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                Komisja Rewizyjna

                                                    1. Przewodniczący Józef Szymendera .............................

                                                    2. Członek Zofia Antczak                    .............................

                                                    3. Członek Andrzej Sitnik                    .............................

 


